
PRoToKoŁNR5lf018
z posiedzenia Komisji Rewizyinei

Rady Gminy w Fałkowie
odbytego w dniu 11 maja 2018 roku.

posiedzeniu udział wzięli:

1. Szulc Kazimięrz - Przęwodniczący Komisji
2. Chudy Antoni - Członek Komisji
3. Grabowski Tadeusz - Członek Komisji
4, Muskała Jozęf - Członek Komisji
5. Smol4g Marek - Czł.onek Komisji

P o siedzenie Komi sj i otworzył Przewod ilCzqcy Komi sj i Kazimter z S zulc.
Powitał on członków Komisji i stwierdzlł' Że na stan 5 członków zgodnie z list4
obecności w posiedzefiIr uczestniczy 5 co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Lista obecności stanowi załączntknr 1 do protokotu.
Następnie Przewodn rczqcy Komisj i powitał :

. Wójta Gminy Henryka Koniecznego'

. Zastępcę Wójta, Sekretarza Gminy Zdzisła'wa Skibę,

. Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewt;Z,

. PrzewodniczqcqRady Gminy An''ę Pluta,
Lista obecności stanowi załączniknr 2 do protokołu.

W zwięku z tym, Żę do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, które
odbyło się w dniu 11 kwietnia 2018 roku nie zgł.oszono iadnych uwag został on
pr zy j ęty j edno gło śnie.

Przewodnlczący Komisji zapoznał zebranych z proponowanym porz4dkiem
posiedzenia,który bez uwag zostaŁprzyjęty w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokofu z poprzedniego posiedzenia Komisj i.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.
4. Wypracowanie opinii w sprawie wykonania budżetu Gminy Fatków zaf)l7

r ok oraz udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy.
5. Wnioski lzapytania' Sprawy róŻte.
6. Zakonczenie posiedzęrua.

Porządek posiedzenia stanowi załączttlknr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.4.
Na wstępie głos zabrała Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkięwicz i

omówiła sprawozdanie finansowe z wykonania budzetu Gminy Fałków
za20l7 rok.



Jak poinformowała Skarbnik Gminy zaplanowane dochody budzetu Gminy
zręa|izowano w kwocie 19.988.02 4,73 zt i jest to 92,1'30ń w stosunku do dochodów
planowanych na 2017 rok w kwocie 2|,694.645,28 zł.
Dochody bteŻ4ce wykonano w wysokości 19.336.594,28 tj. (99,0I%).
Pan wydatków budżetowych wykonano w kwocie I9,f87,195,38 zł' l, 1est to w
84,98y, w stosunku do wydatków planowanych na201'7 rok.

Z ko\ei Wójt Gminy Henryk Konieczny omówił przebieg realizacjl zadań t

inwestycji prowadzonych w 201,7 roku.
Najwazniejsze zadania inwestycyjne realizowane przez Gminę w 2017 roku

to:
- przebudowa drogi gminnej Kolonia Czermno - Olszamowice,
- przebudowa drogi wewnętrznej ul. Cmentarnej w miejscowości Czermno,
- budowa kanalizacji w Gminie Fałków,
- budowa oświetlentauItcznęgo w Gminie'
- przebudowa dróg gminnych i wewnętrznych w gminie,
- projekt budowlany uzbrojenia działękbudowlanych na osiedlu w Fałkowie
o nazwie określonej obszar B - ,,woLSKA'' obejmuj4cego tereny pod

budownictwo j ednorodzinne,
Następnie Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkięwicz i Wójt Henryk

Konieczny udzieliti rownteŻ wyjaśnień dotyczqcych realizacji budzetv oraz zadait
inwestycyjnych ręalizowanych przęZ Gminę w 2017 roku.
odpowiedzieli oni równięina pytania Komisji dotycz4ce omawianego tematu.

Skańnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewicz odczytała Uchwałę Nr 61/I/2018

VIII Składu orzekajęcego Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach z dnta
23.04.2018 roku w sprawie opinii o Sprawozdaniach z wykonania budżętu Gminy
Fałków za20l6rok.
W dyskusji nad przedstawionymi dokumęntami Komisja jednogłośnie stwierdziła,
Żę zarówno dochody jak i wydatki budzetu Gminy w f01r7 roku zostaĘ
zr ealtzowane prawidłowo.
Ponadto Komisja stwierdziła, ie zadania inwestycyjne realizowane byty zgodtie z
pr zyjętym planem j ak równi eŻ pr zeplsami ustawy Prawo zamow len publicznych.

Następnię głos zabrał Przewodniczqcy Komisji Kazimtęrz Szulc t zapoznał'
z projektem wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy za realtzację

zadań w 2OI7 roku oraz projektem uchwały w sprawie wniosku o udzielenie

absolutorium Wójtowi Gminy.
W wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta jednogłośnie i wraz z
wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi
Gminy w Fałkowie stanowi zaŁ4czniknr 4 niniejszego protokołu.

Ad.pkt.S.
Na wstępie głos zabrał' radny Marek

Szkole Podstawowej w Czermnie parking
krajowej

Smoląg, który zwrócił' uwagę Że przy
łączy się z chodnikiem przy drodze



Podczas gdy na parkingu ztajdują się samochody nie ma mozliwości przejŚcia

chodnikiem tylko drogą co jest uciążliwe i niebezpieczne dodał radny i zwrócił się
o tozwlqZanie tego problemu

W tym temacie głos zabrał wójt Gminy Henryk Konieczny, który stwierdził
że jest to w pasie drogowym drogi krajowej i w tej sprawie naleiy zwróció się do

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.
Głos ponownie zabrat radny Smol4g t zgłoslt. zapadniętę kostkę na parkingu

przy Szkole Podstawowej w Czermnie.
Następnie radny Marek Smol4g ponownie zwrócił się o ustalenie przebiegu

granicy działkt Pństwa Koniecznych na ulicy Cmentarnej w Czermnie poniewaz
ogrodzenie ich działki od strony drogi gminnej znajduje się w pasie drogowym.

Korzystaj 4c z obecności Dyrektora Zarzqdu Dróg Powiatowych w Końskich
zgłoszono wnio ski doty czące dróg powiatowych.

Radny Tadeusz Grabowskt zgłoslł. uszkodzenie kratki w drodze na ulicy
osnowa w Częrmnię.

Radny Józęf Muskała zwróctt. się o
powiatowej Czermno - W4sosz.

usunięcie konarów dtzęw przy drodze

Przęwodnlcz4ca Rady Gminy Anna Pluta zgłoslła
zarastających rów przy drodze Fałków - Wola Szkucka.

potrzebę usunięcia drzew

Ponadto zwróciła się ona o naprawę chodnika uszkodzonego podczas budowy
kanalizacji sanitarnej .

Dyrektor Mościński wyjaśnił, Że chodnik został uszkodzony podczas

inwestycji prowadzonej przez Gminę i w tym przypadku naprawa chodnika leiy po

stronie Gminy.
Wójt stwierdził, Że zostanie skierowane pismo do wykonawcy kanaltzacjt

sanitarnej w Woli Szkuckiej w celu wyegzekwowania remontu tego chodnika.
Radny Kazimterz Szulc zwrocił' się odnośnie remontu mostu na drodze do

Rudziska i stwierdztł, ie nię został on wystarczajqco zńezpteczony.
Dyrektor Stanisław Mościński wyjaśnił, ze t:ra początku most zabezpieczono

doraźnie natomiast obecnie został" wykonany remont obu połówek mostu.
. Ustosunkowując się do wniosków zgŁoszonych przęz innych radnych

Dyrektor Moiściński wyjaśnił , Żebęd4 one zręaltzowane w późnlejszym terminie w
miarę posiadanych środków oraz sprzętu.

Następnie Przewodnlczący Komisji odczytat pismo Wójta Gminy Raków o

udzielenię pomocy finansowej na prace zwiqzane z budow4 pomnika Wincentego

Witosa.
Po przedyskutowaniu tematu Komisja negatywnie zaakcęptowała wparcie

finansowe na r ęaltzacj ę tego zadanta.

Ad.pkt.6.
W związku ze zręa\tzowaniem porzędku Przewodniczący Komisji

podziękował wszystkim za udział i zankns' posiedzenie.

Na tym protokół zakoiczono,
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